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Από το υπ'αριθ. 1 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 

Αρ. απόφ. 1 / 97 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εκλογή προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας» 

 
 Σήμερα 5 Ιανουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Κυριακή και 
ώρα 10:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 31-12-96 γραπτή πρόσκληση του πλειοψηφίσαντα δημοτικού 
συμβούλου κ. Κων/νου Ασλάνογλου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους και 
παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 107 και 112 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 

    Παρόντες                     Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Ε. Λελεκάκης  ------------------- 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Π. Καρασαββίδου   
3. Μ. Ποτουρίδης 3. Β. Τσίλης   
4. Κ. Κόλβατζης      
5. Κ.  Βαφείδης      
6. Α. Δελαβερίδης      
7. Δ. Αδάμου      
8. Θ.  Τέτος                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης    Γ. Μπαλτζής 

10. Κ. Γκαβαϊσές    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Μαρκούλης    Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 4/97 
14. Ε. Παναγιωτίδης απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Δ. Αδάμου και Π. 
15. Ο. Σιδηρόπουλος Αγαθαγγελίδης. 
16. Ε. Σοφιανίδης  
17. Χ. Παπαγεωργίου  
18. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
19. Γ. Χιονίδης  
20. Δ. Ζαμάνης  
21. Μ. Αδαλόγλου  
22. Π. Αγαθαγγελίδης  
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 Ο προεδρεύων πλειοψηφών δημοτικός σύμβουλος κ. Κων/νος Ασλάνογλου 
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια εισηγούμενος το 1ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης είπε: «Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 107 του ΔΚΚ (Π.Δ 
410/95) διενεργείται την πρώτη Κυριακή του Ιανουαρίου, στον πρώτο και στον τρίτο 
χρόνο της δημοτικής περιόδου, η εκλογή του προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου 
με μυστική ψηφοφορία και με απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Καλή χρονιά και δημιουργική. Εξ’ όσων γνωρίζω δύο από τους απόντες 
συμβούλους είναι απόλυτα δικαιολογημένοι και είναι οι κ. Λελεκάκης, που 
απουσιάζει στο εξωτερικό και η κα Καρασαββίδου που πρέπει όλοι να ευχηθούμε 
περαστικά διότι έχει κάταγμα της περόνης και πρέπει να μείνει ακίνητη. 
 Συμπληρώσαμε μία διετία γόνιμη, δημιουργική και σ’ ένα κλίμα συνεργασίας, 
συνεννόησης και από κοινού προώθησης των βασικών επιλογών για την πόλη μας. 
Πιστεύω ότι με αυτό το κλίμα πρέπει να συνεχίσουμε και τα επόμενα 2 χρόνια. Αυτό 
το πνεύμα πρέπει να εκφραστεί και στο επίπεδο του προεδρείου. Μέχρι τώρα 
συνηθιζότανε να επικρατεί, η σύνθεση του προεδρείου να καθορίζεται αποκλειστικά 
από μέρους της πλειοψηφίας. Πιστεύω ότι είναι μέγιστη πολιτική πράξη και 
σηματοδοτεί το ενωτικό πνεύμα, που υπάρχει στο παρόν Δ.Σ και η συμμετοχή της 
αντιπολίτευσης μέσα στο προεδρείο. Παράλληλα πρέπει ν’ αναγνωρίσουμε ότι τον 
Οκτώβρη του 1994 εδόθει η λαϊκή εντολή με ποσοστό που αγγίζει το 52% στη 
Δημοκρατική Αλλαγή να διοικήσει το Δήμο. Πράγμα που σημαίνει ότι της ανατέθηκε 
η πολιτική ευθύνη διεύθυνσης και διοίκησης του Δήμου σε όλα τα επίπεδα. 
 Για το λόγο αυτό η σκέψη και η πρότασή μου είναι να αναδειχθεί ένα 
διαπαραταξιακό και ενωτικό προεδρείο στο οποίο ο πρόεδρος και ο γραμματέας θα 
ανήκουν στην Δημοκρατική Αλλαγή, ο δε αντιπρόεδρος θ’ ανήκει στην 
αντιπολίτευση και θα ορισθεί από εσάς, έτσι που να έχουμε την ομόφωνη ανάδειξη 
στην εκλογή του προεδρείου. 
 Για τη θέση του προέδρου προτείνουμε τον επί δύο χρόνια πρόεδρο του 
σώματος τον κ. Ασλάνογλου, για δε τη θέση του γραμματέα τον μέχρι πρότινος 
αντιπρόεδρο τον κ. Τάκη. 
Παναγιωτίδης: Εύχομαι καλή χρονιά και το 97 να είναι δημιουργικότερο του 96. 
Μας τιμά και αυτό που πρότεινε ο Δήμαρχος εμείς το κάναμε πράξη στα δύο 
προηγούμενα χρόνια. Είμασταν η αντιπολίτευση για τον έλεγχο και την 
παραγωγικότητα του Δήμου μας. Είχαμε και εμείς υπόψη μας να προτείνουμε μία 
τέτοια διαδικασία επειδή πιστεύουμε ότι ο Δήμος τα επόμενα δύο χρόνια πρέπει να 
εργαστεί ακόμη πιο σκληρά για να λύσει τα τεράστια προβλήματα που έχει η πόλη. Ο 
λαός αποφάσισε με την πλειοψηφία που έδωσε στη Δημοκρατική Αλλαγή, αλλά και 
το 48% του λαού δεν είναι ευκαταφρόνητο, είναι σχεδόν το μισό του Βεροιώτικου 
λαού. 
 Κατ’ αρχάς δεχόμαστε την πρόταση αυτή αλλά όχι ακριβώς όπως είναι αυτή. 
Επειδή είμαστε 4 παρατάξεις το να δοθεί η Γραμματεία σε μία από τις παρατάξεις 
δεν διαφοροποιεί το πνεύμα της πλειοψηφίας και δεν επηρεάζεται η λειτουργία του 
Δ.Σ. Θα ήταν το ιδανικότερο και θ’ αποτελούσε πιλότο για όλη την Ελλάδα η 



πρόταση αυτή. Μία τέτοια διαδικασία είναι δίκαιη και νομίζω ότι δίνει και στην 
πρακτική ομόθυμη, ομόφωνη και παραγωγική. 
Χιονίδης: Είμαι ευτυχής διότι επαναλαμβάνονται αυτά που έλεγα τις προηγούμενες 
φορές. Αυτό δεν συνεπάγεται αυτοϊκανοποίηση αλλά κατανόηση του γεγονότος ότι 
δεν χρειάζονται, για να πετύχει ένα κοινωνικό έργο, μόνο υπηρέτες αλλά και 
συνεργάτες. Δεν μπορεί να απαιτεί κάποιος από τον άλλο να συμμετέχει ενεργά εάν 
δεν του δίδει και ένα ανάλογο μέρος της εξουσίας. Υπό αυτή την έννοια πρέπει να 
εξάρω την προσπάθεια που γίνεται από μέρους του Δημάρχου και της παρατάξεώς 
του και πιστεύω ότι ανοίγει έναν καινούργιο δρόμο. Θ’ αναφέρω αυτό που είπε ο 
δήμαρχος Αθηναίων κ. Αβραμόπουλος: Διαβάτη δρόμος δεν υπάρχει, ενώ προχωρείς 
εσύ τον χαράζεις. Σήμερα βλέπουμε κ.Δήμαρχε να χαράζετε ένα δρόμο. Το δρόμο 
της συναινέσεως, της υλοποιήσεως όσων λέγατε για έργο όλου του Δ.Σ. Συμφωνώ με 
όσα είπε ο κ.Παναγιωτίδης και για να μην είμαι γκρινιάρης αποδέχομαι της πρότασή 
σας. Εύχομαι να τηρηθεί η συμφωνία που κάναμε με τον κ. Παναγιωτίδη αν και δεν 
δέχομαι τις συμφωνίες που γίνονται πιο πριν για να γίνονται ζυμώσεις. Είχαμε 
λοιπόν μιλήσει για αντιπροεδρία του κ. Αδαλόγλου. 
Δήμαρχος: Θα ήθελα να ήμουν σε θέση ν’ αποδεχθώ την πρότασή σας, αλλά θα μου 
επιτρέψετε να έχω κάποιες επιφυλάξεις που συνίστανται στο εξής. Τα βήματα ας 
είναι αργά αλλά σταθερά. Επιτρέψτε να έχει η συμπολίτευση την αίσθηση ότι στα 3 
μέλη ενός προεδρείου έχει τα δύο. Αφήνει τον θεσμό του αντιπροέδρου, που είναι 
σημαντικός στη διαδικασία, στην αντιπολίτευση. Ισως αργότερα φτάσουμε εκεί που 
ονειρεύεστε εσείς και που εμείς θα θέλουμε. Παρακαλώ ν’ αποδεχτείτε μία τέτοια 
πρόταση. 
Παναγιωτίδης: Μέσα στις δύο παρατάξεις της αντιπολίτευσης υπάρχουν δύο νέοι 
άνθρωποι οι οποίοι δείξαν έναν εαυτό υπεράνω ημών των παλαιών και που θα 
έπρεπε να μετέχουν στο προεδρείο. Για την εμπειρία κυρίως των κ. κ. Σοφιανίδη και 
Αδαλόγλου και πιστεύω ότι δεν θα δημιουργήσουν κανένα πρόβλημα στο προεδρείο. 
Θα κοσμούσαν και θα αποτελούσε ένα τολμηρό προηγούμενο για το μέλλον. 
Δήμαρχος: Διαμορφώστε μία πρόταση για να είναι τον έναν χρόνο ο ένας και τον 
άλλο ο άλλος. 
Παναγιωτίδης: Προτείνουμε τον κ. Σοφιανίδη στη θέση του αντιπροέδρου του Δ.Σ. 
Πλειοψηφών σύμβουλος: Διαμορφώνεται μία ομόφωνη πρόταση που το προεδρείο 
αποτελείται από τον ομιλούντα ως πρόεδρο, τον κ. Ε.Σοφιανίδη ως αντιπρόεδρο και 
τον κ. Λ.Τάκη ως γραμματέα. Με την αίρεση ότι τη δεύτερη χρονιά, θα υπάρξει 
εναλλαγή στη θέση του αντιπροέδρου κ. Ε.Σοφιανίδη από τον κ. Μ.Αδαλόγλου. 
Σιδηρόπουλος: Χαίρομαι που μου δίνεται η ευκαιρία και η δυνατότηττα, χωρίς να 
παρεξηγηθώ, να ψηφίσω ως πρόεδρο τον κ. Ασλάνογλου ο οποίος υπήρξε ένας 
πετυχημένος πρόεδρος. Μακάρι να μπορούσα να πω το ίδιο και για τη 
δραστηριότητά του ως εκδότη εφημερίδας. 
Πλειοψηφών σύμβουλος: Σας ευχαριστώ για τα καλά σας λόγια κ. Σιδηρόπουλε. 
 Στη συνέχεια κάλεσε ο πλειοψηφών σύμβουλος το συμβούλιο να ορίσει από 
τα μέλη του δύο ψηφολέκτες για τη διενέργεια της εκλογής του προέδρου του 
σώματος. 
 Ψηφολέκτες ορίστηκαν ομόφωνα οι δημοτικοί σύμβουλοι κ. κ. Α.Μαρκούλης 
και Μ.Αδαλόγλου. 
 Στη συνέχεια αφού οι ψηφολέκτες μοίρασαν σε κάθε σύμβουλο δύο 
ψηφοδέλτια, ένα λευκό και ένα που είχε όλα τα ονόματα των συμβούλων, έμπαινε ο 
κάθε σύμβουλος σε ειδικό παραβάν και ψήφιζε. 



 Αφού τελείωσε η ψηφοφορία ο πλειοψηφών σύμβουλος βοηθούμενος από 
τους δύο ψηφολέκτες άνοιξε την κάλπη και αρίθμησε τα ψηφοδέλτια, ο αριθμός των 
οποίων ήταν 20. Αποσφραγίστηκαν οι φάκελλοι και μετρήθηκαν τα ψηφοδέλτια που 
ήταν επίσης 20. 
 Μετά τη σχετική διαλογή βρέθηκε ότι ο κ. Κων/νος Ασλάνογλου έλαβε 20 
ψήφους. 
 Το Δ.Σ μετά από το παραπάνω αποτέλεσμα της ψηφοφορίας και αφού έλαβε 
υπόψη και τις διατάξεις του άρθρου 107 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει Ομόφωνα 
 Εκλέγει πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας το δημοτικό σύμβουλο 
κ. Κων/νο Ασλάνογλου. 
 
 
 
 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 1 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης          Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης          Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης            Ε. Σοφιανίδης 
Κ. Βαφείδης               Χ. Παπαγεωργίου 
Α. Δελαβερίδης        Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
Δ. Αδάμου                  Γ. Χιονίδης 
Θ.Τέτος                      Δ. Ζαμάνης 

 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
     ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Κ. Πουλασουχίδης    Μ. Αδαλόγλου 
Κ. Γκαβαϊσές             Π.Αγαθαγγελίδης 
Α. Μαρκούλης 
Α. Καραντουμάνης 
 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  14 - 1 - 1997 

       Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου  
 
 
 
 
 

        ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 



 
 


